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#GVARDIOL - SVE JE LAKŠE KADA SMO KOMPAKTNI#

Po prikazanoj igri zaslužili smo plasman u osminu finala svjetskog prvenstva, odmah nakon 0-0

protiv Belgije rekao je kapetan hrvatske nogometne reprezentacije Luka Modrić.

„Teška je bila utakmica, ali smo presretni zbog ovog rezultata, zbog plasmana u osminu finala.

Zaslužili smo to, pogotovo zbog toga kako smo odigrali zadnje dvije utakmice. Bilo je trenutaka

kada smo teško živjeli protiv Belgije, ali to je bilo normalno, igrali smo protiv jake svjetske

momčadi. Imaju oni strašne pojedince. Imala je Belgija velike šanse u drugom poluvremenu, ali

imali smo i mi. Mogli smo ranije riješiti ovu utakmicu“, rekao je Modrić te je pohvalio sve svoje

suigrače.

„Ostavili smo sve na terenu. Od prvog do posljednjega. Stručni stožer također, svi igrači na

klupi. Svi smo dali sve i vratilo nam se. Prvi cilj smo ostvarili, ali idemo dalje. Vrhunska smo

momčad i protiv koga god da igramo našem će suparniku biti teško“. 

Gvardiol - Sve je lakše kada smo kompaktni

S obzirom na to kako je izgledala utakmica moramo biti zadovoljni remijem, komentirao je

odlični Joško Gvardiol nakon 0-0 Hrvatske i Belgije te plasmana Hrvatske u osminu finala

svjetskog prvenstva.

„Možda smo mogli postići pogodak i tako lakše dočekati završnicu utakmice. No, imala je i

Belgija dosta prilika, stisnuli su nas na kraju. Iskreno rečeno, kako je sve izgledalo moramo biti

zadovoljni ovakvim rezultatom. Lukaku? Ma, ranije sam govorio, ako smo kompaktni i kada

djelujemo kako jedno sve je lakše“, izjavio je Gvardiol, najbolji hrvatski nogometaš i u ovom

trećem susretu, ali i dosad na svjetskom prvenstvu.

„Primarni cilj smo ostvarili, prošli smo skupinu. Idemo dalje, čekamo osminu finala i bez obzira

tko nam bio suparnik bit će teško nama, ali i njima. Tražili smo pobjedu protiv Belgije, znali smo

da neće biti dobro ako se odlučimo braniti svih 90 minuta. Većim dijelom utakmicu smo imali

pod kontrolom. Ma, sve ste vidjeli kako je izgledala utakmica“, kazao je nakon plasmana u

osminu finala Bruno Petković, koji je u igru ušao tijekom drugog poluvremena. (Hina) 
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